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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„A 200 Mrd Ft-os tartalék felhasználására milyen keretek között fog megvalósulni?"

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Veres János

pénzügyminiszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A költségvetésben meglévő nagyfokú bizonytalanságok miatt az előirányzott tartalék nem
biztos, hogy megnyugtató garanciát tud adni a stabilitás fenntartására .

Tisztelt Miniszter úr!

1 . Az Őn Minisztériuma mekkora költségnövekedéssel számol a Munkaerőpiaca Alap
kockázatai és egyes adóbevételek nem teljesüléséből származó többlet kiadások miatt?

2. Az elmúlt 2 évben mekkora tartalékok állt rendelkezésre és ennek hány százalékát
fordították az Egészségbiztosítási alap nem várt kiadásainak fedezésére?

Köszönettel várom válaszát!
Budapest, 2006 . december 21 .
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